
                                                      Protokół  Nr XL/2013
z  XL Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 25 kwietnia 2013 roku
                                             w sali Urzędu Miejskiego.
       
Ustawowa liczba Radnych – 21 
Obecnych na   Sesji             - 21

                          Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XL Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu  z XXXIX Sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Współpracy Miasta Łowicza 
    z organizacjami pozarządowymi  oraz  podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 
    ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 
    za 2012 rok.
5. Analiza stanu dróg po okresie zimowym oraz harmonogram rzeczowo-finansowy  
    i terminy napraw.

6. Rozpatrzenie uchwał:
    1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicza na lata 
        2013- 2018,
    2/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2013 rok,
    3/ w sprawie podjęcia działań zmierzających do zaliczenia drogi powiatowej nr 2753E
        do kategorii dróg gminnych,
    4/ w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Łowickiego w drodze umowy,
        darowizny prawa własności nieruchomości położonej w Łowiczu obręb Bolimowska,
    5/ w sprawie wyrażenia zgody na zamianę prawa własności na udział we współwłasności
        niezabudowanej nieruchomości położonej w Łowiczu pomiędzy Gminą Miasta Łowicza,
        a osobą fizyczną,
    6/ w sprawie przedłużenia  terminu obowiązywania taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
        i zbiorowego odprowadzenia ścieków dla miasta Łowicza,
   7/  w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
        za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

 7.  Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2012 dla Gminy Miasto Łowicz.  
  8. Sprawozdania z działalności poszczególnych Komisji Rady Miejskiej za 2012 rok.
  9. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
10. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
11. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
12. Zakończenie obrad  XL Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
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Ad.1.
Otwarcia  obrad   XL  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej  w  Łowiczu   Radny  H.  Zasępa.  Powitał  Radnych  oraz  zaproszonych  gości: 
Burmistrza  Miasta  Pana  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego,  Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana 
Bogusława  Bończaka,  Przewodniczącego  Rady  Powiatu  Łowickiego  Pana  Krzysztofa 
Górskiego, Komendanta Powiatowego Policji Pana Jacka Banachowicza, Przewodniczących 
Zarządu  Osiedli,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię  Więckowską,  Skarbnika  Miasta  Pana 
Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, Radcę Prawnego Katarzynę Kranik - Saleh, 
pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów.
         Stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej obecnych jest 21 Radnych, wobec czego 
podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że proponowany porządek obrad  XL  
Sesji wraz z projektami uchwał  został przesłany wszystkim zaproszonym. 
             Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęły 2 pisma od Burmistrza 
Miasta w sprawie w prowadzenia dodatkowych projektów uchwał.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał  pismo od Burmistrza  Miasta  o  wprowadzenie 
dodatkowego projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasto Łowicza na lata  2013- 2018.
                                         / stanowi załącznik/

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie przyjęcia dodatkowego 
projektu uchwały. 
                               21 „za” , 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła propozycję 
wprowadzenia dodatkowego projektu uchwały w pkt. 6 jako uchwała nr 1.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał  pismo od Burmistrza  Miasta  o  wprowadzenie 
dodatkowego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
                                    / stanowi załącznik/
Przewodniczący  Rady  Miejskiej zaproponował  przegłosowanie  przyjęcia  dodatkowego 
projektu uchwały. 
                              21 „za” , 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła  propozycję 
wprowadzenia dodatkowego projektu uchwały w pkt. 6 jako uchwały nr 7.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zaproponował  przegłosowanie  zmienionego  porządku 
obrad sesji.
                               21 „za” , 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu  przyjęła 
zmieniony porządek obrad  jednogłośnie.

2



Ad. 3.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Protokół  z XXXIX  Sesji został 
wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. Sekretarzem XXXIX Sesji był Radny 
Robert Wójcik. Sekretarz Sesji  oraz pozostali Radni nie zgłosili uwag do Protokołu z XXXIX 
Sesji Rady.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, Protokół  XXXIX 
Sesji został  przyjęty  bez zmian.
Przewodniczący Rady Miejskiej na Sekretarza XL Sesji Rady Miejskiej zaproponował 
Radnego Roberta Wilka, który  wyraził zgodę.

Ad.4.

             Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Współpracy Miasta Łowicza 
z organizacjami pozarządowymi  oraz  podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 
za 2012 rok – przedstawił  Pan Artur Michalak Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, 
Sportu i Turystyki.
                                                 / stanowi załącznik/
Radny R. Wójcik -  poinformował, że na realizację Programu wydatkowano w 2012 roku 
bardzo dużo pieniędzy ponad 540.000 złotych na organizacje pozarządowe , a ponad 
360.000zlotych na organizacje sportowe. Stwierdził, że  analizując wydatki nie powinno być 
tak, że stowarzyszenie otrzymuje dotację i 1/3 przeznaczał na koszty administracyjne.
Stwierdził, że jest przeciwny takim działaniom , więcej środków finansowych powinno być 
przeznaczanych na działalność merytoryczną a mniej na administrację. W niektórych 
przypadkach około 30 % przeznaczono na administrację a w ogłoszeniach konkursowych 
powinien się znaleźć zapis ograniczający wydatki na administrację.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Grażyna 
Sobieszek.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów-przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna 
Wanda Białas. 
                                                  / stanowią załączniki /
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła informację 
do wiadomości.

Ad.5. 
            Analizę stanu dróg po okresie zimowym oraz harmonogram rzeczowo-finansowy 
i terminy napraw – przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw 
Komunalnych.

                                                / stanowi załącznik

Radna E. Zbudniewek -  zwróciła uwagę na ul. Nową , gdzie po usuniętej awarii nie został 
w okresie zimowym naprawiony niewielki ubytek chodnika.
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Zwróciła się z zapytaniem, czy możliwe jest zakończenie robót i położenie kilku płyt, które są 
odłożone na bok.
Radny R. Wójcik – zwrócił się z zapytaniem czy 350.000 złotych wystarczy na naprawę 
dróg i kiedy prace zostaną zakończone.
Pan P. Gawroński – poinformował, że sekcja drogowa ZUK naprawia ubytki pozimowe oraz 
konieczne do usunięcia wyrwy powstałe  po naprawach wodno-kanalizacyjnych. 
Stwierdził, że do 15 maja b.r. powinny być zakończone  prace naprawcze. Na  niezbędne 
naprawy powinno wystarczyć pieniędzy , natomiast na naprawę wszystkich dróg w mieście 
powinna być przeznaczona kwota co najmniej trzykrotnie większa. Obecnie wykonywane są 
roboty zabezpieczające użytkowników przed szkodami oraz drogi przed dalszą degradacją. 
Na naprawę wszystkich dróg w mieście  nie ma  pieniędzy.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.

                                                  / stanowi załącznik/

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła informację  do 
wiadomości.

Ad.6. 

1/ Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 
Łowicza na lata  2013- 2018 – przedstawił  Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.
                                                / stanowi załącznik/
Radny R. Wójcik – stwierdził, że bardzo się cieszy, że po remoncie budynków przy 
ul. Kaliskiej 6 i 6a planuje się  osiągnąć nowoczesne standardy. 
Przypomniał,  że  w budżecie  miasta  na 2013 rok planowane było na realizację  inwestycji 
1.500.000 złotych a obecnie dokładamy 800.000 złotych tj. o 53 % więcej , co świadczy 
o niedoszacowaniu planowanej inwestycji.         
                            
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.
                                           / stanowi załącznik/
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały:
                              20 „za” , 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący ”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów 

                                           U c h w a ł ę  Nr XL/274/2013
2/ Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2013 rok- przedstawił 
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.
                                                  / stanowi załącznik/
Radny R. Wójcik – zwrócił się z zapytaniem, jakie działania będą podejmowane w związku
 z wolnymi środkami, które mogą być przeznaczone na pokrycie deficytu,  ale w budżecie 
miasta pozostają na tym samym poziomie.
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Jak wygląda wykonanie dochodów z podatków od osób fizycznych i jak z przetargami 
na sprzedaż działek.  Plan wykonania dochodów ze sprzedaży mienia ustalony jest na 
kwotę 2 mln złotych.
Pan A. Podsędek -  stwierdził, że wolne środki finansowe w budżecie miasta zostały 
przeznaczone na pokrycie deficytu 2013 r. przesunięcia dokonano podczas sesji marcowej.
Pozostała część przeznaczona jest na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek.
Pan K.J. Kaliński – stwierdził, że obecnie jest dobre wykonanie dochodów za miesiąc 
styczeń, które wynosi 2.174.928 złotych , za miesiąc luty 1.435.000 złotych oraz za miesiąc 
marzec 1.073.000 złotych, co stanowi 21.3 % dochodów rocznych a powinno być 25 %.
Dochody z CIT są na podobnym poziomie jak w roku poprzednim około 9 %, największe 
wpływy są w miesiącach jesiennych. 
Stwierdził, że  nie ma większego niepokoju w dochodach  podatkowych do budżetu miasta.
Burmistrz Miasta poinformował, że przygotowane są do sprzedaży działki i nieruchomości, 
obecnie ogłoszone są przetargi. Planowane są do sprzedaży nieruchomości przy 
ul.  Katarzynów,  Niciarnianej, Filtrowej, Strefie Ekonomicznej, 2 kotłownie, działki 
budowlane przy ul. Gen. Włada.
Planowana jest sprzedaż nieruchomości przy ul. Starorzecze 31, obniżono cenę do 670 tys. zł, 
wcześniejsza kwota była 870 tys. złotych .
Radny R. Wójcik – stwierdził, że nie może zgodzić się z uspakajaniem Radnych, plan 
dochodów z podatku PIT wynosi 22.180.000 złotych, natomiast z CIT – 600.000 zł. 
Stwierdził,  że  z  jego  wyliczeń  wynika  ,że  analizując  okres  upływu czasu  brakuje  ponad 
860.000 złotych wpływów do budżetu miasta.  Należy zastanowić się gdzie należy szukać 
oszczędności lub czym pokryć mniejsze wpływy do budżetu miasta.
Burmistrz Miasta – stwierdził, że może być to przejaw głębokiego kryzysu gospodarczego 
w kraju i naszym mieście , na który nie mamy wpływu.

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna 
Wanda Białas.
                                           / stanowi  załącznik/
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały:
                                19 „za” , 0„przeciw”, 2„wstrzymujące”.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów 
                                  U c h w a ł ę  Nr XL/275/ 2013

3/ Projekt uchwały w sprawie  podjęcia działań zmierzających do zaliczenia drogi 
powiatowej nr 2753E  do kategorii dróg gminnych – przedstawił Pan Paweł Gawroński 
Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.       

                                             / stanowi  załącznik/

                                        Pytań i uwag nie zgłoszono.

 Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
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                                           / stanowi załącznik /
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały:
                                   21 „za” ,0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie 
                                    U c h w a ł ę Nr XL/276/2013

4/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Łowickiego w 
drodze umowy, darowizny prawa własności nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 
Bolimowska – przedstawiła Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami.

                                          / stanowią załącznik/

                                        Pytań i uwag nie zgłoszono.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
                                             / stanowi załącznik/
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował  przegłosowanie projektu uchwały:

                                    21„za” , 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie 
                                       U c h w a ł ę  Nr XL/277/2013           

5/Projekt uchwały  w sprawie  wyrażenia zgody na zamianę prawa własności na udział 
we współwłasności  niezabudowanej nieruchomości położonej  w Łowiczu pomiędzy 
Gminą Miasta Łowicza,  a osobą fizyczną –przedstawiła Pani Anna Gajewska Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Gruntami.

                                                    / stanowi załącznik/

                                            Pytań i uwag nie zgłoszono.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
                                                / stanowi załącznik/
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały:
                                      21 „za” ,0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie 
                                         U c h w a ł ę   Nr XL/278/2013

6/Projekt uchwały  w sprawie przedłużenia  terminu obowiązywania taryf zbiorowego 
zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowego  odprowadzenia  ścieków  dla  miasta  Łowicza  – 
przedstawił  Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

                                               / stanowi załącznik/              
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Radny R. Wójcik – zwrócił się z zapytaniem, jakiej wielkości planowane są podwyżki opłat 
za wodę i ścieki zgodnie z nowym wnioskiem ZUK oraz czy Burmistrz Miasta przewiduje 
dopłaty do gospodarstw domowych.

Burmistrz Miasta –poinformował, że planowany jest wzrost opłat za wodę i ścieki, zbliżony 
do wskaźnika poziomu inflacji. Planowane są podwyżki w wysokości 4.14 % za wodę oraz 
3.90%  za ścieki. Stwierdził, że miasto Łowicz ma najniższe  taryfy za wodę i ścieki, 
ponieważ nie ma ryczałtu czy innych opłat. Inne miasta ościenne wprowadzają  ryczałty oraz 
inne opłaty co znacznie podwyższa opłaty za wodę  i ścieki. Poinformował, że w bieżącym 
roku planowane są inwestycje wodociągowe  a  mieszkańcy ulicy Łódzkiej są bardzo 
zadowoleni, że mogą korzystać z wody doprowadzonej z sieci wodociągowej.             

Burmistrz Miasta stwierdził, że nie są planowane ulgi dla gospodarstw domowych.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
                                              / stanowi załącznik/
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały:
                                 20 „za” , 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie 
                                              U c h w a ł  ę  Nr XL/279/2013 

7/ Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji 
    o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi - przedstawił 
                Pan  Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 
                                                     / stanowi załącznik/     
                                                   Pytań i uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował  przegłosowanie projektu uchwały:
                                    21 „za” ,0 „przeciw”,0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie 
                                                U c h w a ł ę  Nr XL/280/2013
Ad.7.

 Ocenę  zasobów pomocy społecznej za rok 2012 dla Gminy Miasto Łowicz-przedstawił 
Pan Marek  Dziedziela Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu. 
                                                / stanowi załącznik/
Pan M. Dziedziela – poinformował, że dokument został opracowany dla potrzeb Urzędu 
Wojewódzkiego i służy celom statystycznym oraz  wypracowaniu polityki społecznej.
Radny R. Wójcik –wystąpił z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby 
informacja o działalności MOPS  była rozpatrywana w kwietniu wraz z oceną pomocy 
społecznej.
 Dokumenty zawierają podobne dane , tylko są w innej formie. Istnieje obowiązek ustawowy, 
aby taką ocenę przedstawiać  Radzie Miejskiej.
Stwierdził, że dokument jest  trudny do wypełnienia a część danych przepisywana jest 

7



z innych programów komputerowych  GUS i ZUS.
 Poinformował, że dane przesyłane są do Regionalnego Centrum, Wojewody Łódzkiego
 i przesyłane do Ministerstwa. Podziękował Burmistrzowi Miasta za wnioski końcowe 
zawarte w materiale, z których wynika, że istnieje potrzeba uruchomienia Dziennego Domu 
Pobytu dla osób starszych. Nadmienił, że taki  wniosek był składany przez Radnych 
R. Wójcika i Radnego R. Szmajdzińskiego.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjmuje ocenę do 
wiadomości.

 Ad. 8. 
Sprawozdanie  z działalności poszczególnych Komisji Rady Miejskiej za 2012 rok – 
przedstawili  Przewodniczący poszczególnych Komisji:
          Radna  Wanda Białas              -   z  Komisji Budżetu i Finansów
          Radna  Grażyna Sobieszek      -   z  Komisji Społecznej
          Radny  Leszek   Plichta           -   z  Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej             
          Radny  Jacek  Haczykowski     -  z  Komisji Gospodarczej i Rozwoju                 
                                                                   Miasta.
          Radny Tadeusz  Żaczek              - z Komisji Rewizyjnej 
                                              / stanowią załączniki/
    Pytań i uwag nie zgłoszono do Przewodniczących poszczególnych Komisji.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził , że Rada Miejska przyjęła  sprawozdania  
do wiadomości.

Ad.9.

Informację  o działaniach w okresie między Sesjami –przedstawił Pan K.J. 
Kaliński 

Burmistrz Miasta.

                                                   /stanowi załącznik/

Burmistrz Miasta – poinformował, że zakończone zostały prace na wysypisku we 
wsi Jastrzębia. Prowadzone zostały prace związane z odwodnieniem i 
odgazowaniem wysypiska śmieci, dokonano odwiertu studni, wybudowano kanały do 
odprowadzenia gazu.

Dokonano odbioru wykonanej inwestycji a obecnie trwa procedura wydawania 
pozwolenia na użytkowanie. Inwestycja została zrealizowana za kwotę 609.000 
złotych, ale dzięki tym pracom składowisko może dalej funkcjonować. W mieście 
Łęczyca nie wykonano takich robót jak na naszym wysypisku i obecnie występują 
tam poważne problemy.

Pan  B. Bończak - Zastępca Burmistrza Miasta –poinformował, że w dniu 16 maja 
b.r. planowany jest wyjazd delegacji  do miasta partnerskiego na Słowacji do 
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Stupawy.

Planowany jest wyjazd około 50 osób w tym młodzież i dzieci z Zespołu Koderki, 
muzycy, twórcy ludowi. Zaproponował, aby  Radni  zgłaszali się do końca tygodnia .

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził , że Rada Miejska przyjęła  informację do 

wiadomości.

Ad  10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że  odpowiedzi  na wnioski i interpelacje 
z poprzedniej Sesji Radnym   udzielono w odpowiednim terminie.
Radny L. Plichta – zwrócił się z zapytaniem, czy budynek przy ul. Mickiewicza 1
jest przeznaczony do sprzedaży, ponieważ obecnie jest opuszczony i zbierają się tam osoby 
nadużywające alkoholu.
Stwierdził, że  należy uczulić patrole Policji, aby częściej ten teren kontrolowali.
Burmistrz Miasta – poinformował, że od 2 lat lokatorzy byli systematycznie wyprowadzani 
z posesji przy ul. Mickiewicza 1. Remont budynku stał się mało opłacalny, dlatego podjęto 
decyzję  o jego sprzedaży. Obecnie przygotowywany jest przetarg, zwracano się do Policji, 
aby przeprowadzała częstsze kontrole, ale budynki muszą pozostać, aby  miasto nie płaciło 
podatku Vat  w wysokości 23 %.
Radny R. Wójcik – odczytał treść interpelacji wraz zapytaniami:
- czy przeprowadzono zapowiadaną analizę wynagrodzeń pracowników administracji 
  i obsługi w w/w placówkach? 
-czy w tym roku będzie podwyżka wynagrodzeń pracowników administracji i obsługi
  i w jakiej kwocie?
-kiedy Pan Burmistrz wykona wniosek radnych dotyczący przesunięcia oszczędności z diet 
 na wynagrodzenia w/w pracowników ?
                                     / stanowi załącznik/
Radny R. Wójcik – odczytał treść interpelacji wraz zapytaniem:
- czy Burmistrz Miasta rozważa modernizację targowicy miejskiej?
                                        / stanowi załącznik/
Radny R. Wójcik – odczytał wniosek w sprawie przygotowania informacji na temat ulg, 
odroczeń , umorzeń i rozłożenia na raty zaległości podatkowych i opłat za 2012 rok dla osób 
prawnych i fizycznych oraz jednostek nie posiadających osobowości prawnej wraz
z wykazem, kwotami i uzasadnieniem na następną Sesję Rady Miejskiej w sprawach różnych.
                                                / stanowi załącznik/ 
Radna E. Zbudniewek- zgłosiła wniosek o zamknięcie parkingu na Starym Rynku 
zabytkowym w centrum Łowicza.          
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                                                  / stanowi załącznik/
Radny J. Kośmider – zgłosił wniosek o wykonanie chodnika w ulicy Generała Franciszka 
Włada z płyt chodnikowych.
                                                     / stanowi załącznik/
Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał , że  termin składania oświadczeń 
majątkowych upływa z dniem 30 kwietnia 2013 roku.

Ad. 11.  

            Termin następnej Sesji Rady Miejskiej  planowany jest na  23 maja  2013 roku 
godz.13-ta z tematem: 

1.Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta.

    Planowane posiedzenia Komisji na miesiącu maju  2013 roku – przedstawił 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Radny Władysław Michalak.

                                                        / stanowi załącznik/

Ad.12.

 Na tym zakończono  obrady   XL  Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała:                                   Sekretarz sesji:                  Przewodniczący Rady

Alicja Dutkiewicz                                 Robert  Wilk                         Henryk Zasępa

10



11


